

## Deltagere

Niels Jacob Hansen	#17 Formand
Preben Skovbjerg	#1 Sekretær
Ulla Lundsmark	#45 Kasserer
Vibeke Graulund	# 68 Næstformand
Mette Glarborg Bahrenscheer	# 57

## Dagsorden

<b>1.</b>	<b>Godkendelse af dagsorden</b>
Sagsfremstilling	Prioritering af dagsordenspunkter. Evt. tilføjelse af punkter.
Beslutning	

<b>2.</b>	<b>Siden sidst</b>
Sagsfremstilling	Nyt vedrørende foreningen <ul style="list-style-type: none"><li>- Formanden - orientering vedrørende møde med formand og kasserer i Digelaget.</li><li>- Formanden - orientering om etablering af tilbageløbssikring</li><li>- Andet?</li></ul> .
Orientering	Niels Jakob har holdt møde med to medlemmer af digelagets bestyrelse. De orienterede om deres planer om vedligehold af raldvolden på stranden bl.a. ved at tilføre mere rald. De vil gerne deltage på vores generalforsamling for at orientere om planerne. Vi melder tilbage til digelaget, at de kan deltage på vores generalforsamling, og at vi gerne vil have en skriftlig redegørelse for deres planer, som vi kan udsende til vores medlemmer inden generalforsamlingen.  Tilbageløbssikringen på stranden er lavet, men er blevet væsentligt dyrere end planlagt. Entreprenøren forklarer, at han har måttet bruge et noget længere rør end forventet.  Modulbro skriver, at de regner med at sætte badebroen op i begyndelsen af maj.

<b>3.</b>	<b>Fremlægelse af godkendt regnskab</b>
Sagsfremstilling	Bilag
Beslutning	Regnskabet er revideret og forelægges på generalforsamlingen.

<b>4.</b>	<b>Budget 2025</b>
Sagsfremstilling	Bilag
Beslutning	Tages til efterretning og forelægges på generalforsamlingen.

<b>5.</b>	<b>Generalforsamling 2025</b>
<b>Sagsfremstilling</b>	<p>Ordinær generalforsamling afholdes søndag den 27. april kl. 10 i Odden Forsamlingshus (Er reserveret)</p> <p>Digelaget har bedt om at komme til generalforsamlingen for at orientere om bl.a. forstærkning af raldiget.</p> <p>Forslag om, at dette bliver første punkt efter valg af dirigent mm.</p> <p>Der skal udsendes endelig dagsorden senest den 5. april.</p>
<b>Beslutning</b>	Forslag, der ønskes behandlet på generalforsamlingen skal være bestyrelsen i hænde senest tre uger før generalforsamlingen.

<b>6.</b>	<b>Anlæg til skraldecontainere på fællesarealet</b>
<b>Sagsfremstilling</b>	<p>Dette punkt er en opfølgning af samme punkt fra sidste bestyrelsesmøde, hvor det blev besluttet at sende en skrivelse til grundejere med anlæg til skraldestativer på fællesarealet, hvilket ikke er sket.</p> <p>Skrivelse til de grundejere, som har etableret anlæg til skraldestativerne på fællesarealet.</p> <p>Hvis der bliver etableret to anlæg overfor hinanden på stikvejene, bliver adgangsforholdene for udrykningskøretøjer og renovationskøretøjer kritiske.</p> <p>Forslag til formulering af skrivelse:  <i>Til "NAVN" ejer af Bülowvej #</i>  <i>Ved en besigtigelsestur på Bülowvej har bestyrelsen en formodning om, at jeres anlæg til en eller flere skraldecontainere er placeret på fællesområdet. Se foto og matrikelkort.</i>  <i>&lt;foto af anlæg med skraldecontainere&gt; &lt;klip fra matrikelkortet med Bülowvej #</i>  <i>Vi har ikke kunnet lokalisere skelpælene, så det er muligt, at vi ikke har ret i vores formodning. Derfor vil vi bede jer om at markere skelpælene, så vi kan få af- eller bekræftet vores formodning.</i>  <i>Hvis det viser sig, at vi har ret i vores formodning, vil vi bede jer om, så hurtigt det er praktisk muligt at flytte anlægget til skraldecontainerne ind på egen grund.</i>  <i>Hvis det viser sig, at alt er ok, så vil vi undskylde for ulejligheden.</i></p> <p><i>MVH</i>  <i>Bestyrelsen GF Sejer Strande</i></p> <p><i>Niels Jacob Hansen</i></p> <p>Der står også containere på fællesområdet uden, at der er etableret et fast anlæg. Her kan vi henstille til, at de i videst muligt omfang kun står på fællesområdet i forbindelse med tømning.</p>
<b>Beslutning</b>	Vi tilføjer, at de pågældende bedes svare os inden 14 dage, hvis de er <b>uenige</b> i, at deres stativer står på fællesarealet. Såfremt de er enige, skal stativerne være flyttet inden udgangen af maj.

Sejer Strandes Grundejerforening

Referat af bestyrelsesmøde onsdag den 19. februar 2025 kl. 19:30-21:00

Virtuelt møde på TEAMS

<b>7.</b>	<b>Eventuelt</b>
	Herunder drøftedes forskelligt.
	Næste bestyrelsesmøde holdes 27. marts på Teams kl. 19.30-21.00.